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Komisja Infrastruktury, obradująca pod przewodnictwem posła Bogdana Rzońcy 
(PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła:

– projekt dezyderatu w sprawie potrzeb inwestycyjnych związanych z roz-
prowadzeniem ruchu z trasy S14 poprzez budowę węzłów. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Jolanta Misiak oraz Marcin Mykietyński 
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Otwieram posiedzenie Komisji Infrastruktury. Czekamy na pana posła Grabarczyka, 
który przedłożył projekt dezyderatu. Nasze spotkanie odbywa się na wniosek pana posła.
Pan poseł Suchoń, bardzo proszę.

Poseł Mirosław Suchoń (N):
Dziękuję panie przewodniczący. Wysoka Komisjo, myślę, że wszyscy dogłębnie zapoznali 
się z projektem dezyderatu, który wydaje się jasny i czytelny. Wydaje się, że jeżeli nawet 
pan minister zaszczyci nas swoją obecnością, to niewiele więcej powie. Przychylam się 
do tego, żeby przyjąć i skierować dezyderat do Prezesa Rady Ministrów.
Składam wniosek formalny o niezwłoczne przystąpienie do procedury rozpatrzenia 

dezyderatu. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Konstruktywne podejście. Czy ktoś z państwa ma inne zdanie w tej materii? Tekst dezy-
deratu został państwu dostarczony. Poza tym treść zawarta w dezyderacie była wielo-
krotnie podnoszona na posiedzeniach Komisji.
Proszę państwa, postawiono wniosek o przystąpienie do rozpatrzenia projektu dezy-

deratu. Pan poseł Misiło, bardzo proszę.

Poseł Piotr Misiło (N):
W kwestii formalnej, czy mamy kworum?

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Proszę pana, na pewno mamy.

Poseł Piotr Misiło (N):
OK.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
W tej chwili, w korytarzu są jeszcze koledzy, którzy podpisują listę.

Poseł Mirosław Suchoń (N):
Panie przewodniczący, wzrokowo jestem przekonany, że kworum jest.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Proszę państwa, pan poseł Suchoń złożył wniosek o poddanie pod głosowanie oraz przy-
jęcie projektu dezyderatu bez uwag. Tak?

Poseł Mirosław Suchoń (N):
Tak, panie przewodniczący.
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Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Wobec tego zapytam, czy ktoś jest przeciw wobec tego wniosku? Nie słyszę. Stwierdzam, 
że Komisja przyjęła treść dezyderatu w sprawie S14. Komisja uchwaliła dezyderat, który 
kieruje do pani premier Beaty Szydło.
Bardzo państwu dziękuje, zamykam posiedzenie Komisji.


